
 
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                    

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                                                                                                  

ΔΗΜΟΣ ΣΑΡΩΝΙΚΟΥ                                                                                           Αριθ. Πρωτ. 8453 

Προς:  1. Το Δήμαρχο  Δήμου  Σαρωνικού κ. Δημήτριο Παπαχρήστου 

            2. Τα Τακτικά μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου (όπως Πίνακας Αποδεκτών) 

            3. Τους Προέδρους των Κοινοτήτων του Δήμου (όπως Πίνακας Αποδεκτών) 

   

Τα ερωτήματα της Ημερήσιας Διάταξης της   Ειδικής  Συνεδρίασης Λογοδοσίας της Δημοτικής 

Αρχής (1η /2025), σύμφωνα με το άρθρο 67Α του Ν.3852/2010 όπως προστέθηκε με το άρθρο 7 του 

Ν.5056/2023 και τις εγκυκλίους 1237/94548/6-11-2023 και 98/8182/26-1-2024 εγκυκλίους του 

Υπουργείου Εσωτερικών, η οποία θα γίνει  στο Δημοτικό Κατάστημα την 28η  ΜΑΡΤΙΟΥ 2025 ημέρα 

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 19:00 είναι τα ακόλουθα: 

1. Ενημέρωση για το νέο Πρότυπο Κανονισμό Λειτουργίας που ψηφίστηκε στο Δήμο Σαρωνικού.. Γιατί 

η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου επικαλέστηκε ψευδώς  ότι είναι δήθεν  υποχρεωτική η επιβολή 

του από την Κυβέρνηση στο Δημοτικό συμβούλιο στις 31/01/2025 που ήρθε προς ψήφιση?  

Γιατί παραπλάνησε το σώμα?  

Ήταν όλοι οι συνάδελφοι δημοτικοί σύμβουλοι και της συμπολίτευσης και της αντιπολίτευσης ενήμεροι 

για την μη υποχρεωτική αυτή επιβολή και ψήφισαν θετικά? 

Με δεδομένο ότι η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου μας παραπλάνησε όλους, λέγοντας 

ΨΈΜΜΑΤΑ περι δήθεν υποχρεωτικότητας από το Φεκ της Κυβέρνησης, κάτι που καταρρίφθηκε και 

εμφανώς από όμορους Δήμους, που ψήφισαν το δικό τους Κανονισμό Λειτουργίας, ζητώ να έρθει εκ 

νέου στο Δημοτικό Συμβούλιο θέμα  ψήφισης του δικού μας  Κανονισμού Λειτουργίας, που θα 

επαναφέρει τη δυνατότητα και στην αντιπολίτευση να φέρει θέματα και ερωτήματα προ ημερησίας 

διάταξης.. 

Ερώτημα: ΚΑΚΚΑΒΑ ΝΑΤΑΛΙ 

 

2. Ενημέρωση σχετικά με το θέμα της Οδοποιίας στον Δήμο Σαρωνικού. 

Ερώτημα: ΑΚΟΥΣΟΓΛΟΥ ΣΑΒΒΑΣ 

 

3. Παρακαλούμε να μας ενημερώσετε για τα εξής που αφορούν τις εργασίες – ενιαίο έργο που 

πραγματοποιήθηκε και συνεχίζει να πραγματοποιείται στον περιβάλλοντα χώρο του μνημείου των ηρώων 

πεσόντων της κοινότητας Καλυβίων,  στους γύρω δρόμους, καθώς και στο κτίριο που στεγάζεται το Α΄ 

ΚΑΠΗ Καλυβίων και σε οικόπεδο πέριξ αυτού. 

Συγκεκριμένα θα θέλαμε να ενημερωθούμε για τα εξής: 

• Με απόφαση ποιου οργάνου και ποια, γίνεται η εκτέλεση των εργασιών και του έργου; 

 

• Έχει εκδοθεί από την ΥΔΟΜ Σαρωνικού άδεια για τις εργασίες που εκτελούνται στο χώρο που 

στεγάζεται το Α΄ΚΑΠΗ και στο οικείο οικόπεδο; 

• Τι ποσό έχει προϋπολογιστεί μέχρι την ολοκλήρωση του; 



 Πραγματοποιείτε με δικό μας προσωπικό και προμήθεια υλικών, διαγωνισμό ή ανάθεση ; 

• Πως έχει περιέλθει στη χρήση μας το οικείο στο Α΄ ΚΑΠΗ οικόπεδο, υπάρχει μισθωτήριο, με ποιο 

διαγωνισμό και για πόσο χρονικό διάστημα; 

• Με απόφαση ποιου οργάνου και ποια, έχει ξεκινήσει όπως λέτε η διαδικασία για τη μεταστέγαση του 

Α΄ ΚΑΠΗ; 

• Με απόφαση ποιου οργάνου και ποια, έχει αλλάξει η χρήση του χώρου που στεγάζεται το Α΄ΚΑΠΗ 

σε λαογραφικό μουσείο όπως προαναγγέλλετε; 

• Υπάρχει και ποια είναι η συμφωνία με τον ιδιοκτήτη για το κόστος  εργασιών στην ιδιοκτησία του, 

στο χώρο που στεγάζεται το Α΄ ΚΑΠΗ , καθώς και το οικείο οικόπεδο; 

• Με απόφαση ποιου οργάνου και ποια, πεζοδρομείτε ο ανώνυμος δρόμος γύρω από το μνημείο 

πεσόντων. 

• Τα σπίτια που έχουν έξοδο στον ανώνυμο δρόμο γύρω από το μνημείο πεσόντων έχουν συνδεθεί με 

το δίκτυο αποχέτευσης; 

• Με ποιου οργάνου απόφαση και ποια, μονοδρομήθηκε η οδός Νικ. Στάμου, που πηγαίνει από τη 

Ρήγα Φεραίου στο μνημείο πεσόντων  και τοποθετήθηκε σχετική πινακίδα; Υπάρχει σχετική 

κυκλοφοριακή μελέτη; 

• Υπάρχει μελέτη για τα όμβρια στο χώρο του οικοπέδου που προορίζεται για πάρκινγκ; 

 

• Που έγινε η εναπόθεση των μπάζων και των υπόλοιπων υλικών από τις εργασίες; Υπάρχουν σχετικά 

παραστατικά με την εναπόθεση, ανακύκλωση κοκ; 

 

Ερώτημα: ΔΗΜΗΤΡΑ ΡΑΠΤΗ 

4. Παρατηρούμε συνεχώς το τελευταίο χρονικό διάστημα ολοένα και περισσότεροι σύλλογοι γονέων και 

κηδεμόνων αλλά και διευθυντές σχολείων, να ανακοινώνουν εργασίες και δωρεές που έχουν 

πραγματοποιήσει ή λάβει για θέματα που αφορούν τις σχολικές μονάδες του Δήμου μας, τι οποίες είχατε 

υποχρέωση να εκτελέσετε εσείς και μάλιστα κατά προτεραιότητα έναντι άλλων έργων. 

Καθώς τα προβλήματα που χρήζουν άμεσης επίλυσης είναι πολλά παρακαλούμε να μας ενημερώσετε για 

τα παρακάτω καθώς σε αλλεπάλληλες προσπάθειες μας για ενημέρωση δεν έχουμε λάβει καμία 

απάντηση: 

• Τουαλέτες σχολικών μονάδων 

• Ασφάλεια προαύλιων χώρων 

• Όμβρια προαύλιων χώρων 

• Κλαδέματα 

• Κλιματισμός χώρων διδασκαλίας 

• Ενεργειακή Αναβάθμιση 

• Επάρκεια καθαριότητας 

• Σχολικοί φύλακες  

• Κάμερες ασφαλείας 

• Κυλικεία 

• Ασφάλεια αίθριων και κάγκελα σε ορόφους 

• Σύνδεση σχολείων με αποχέτευση 

• Ασφάλεια ανελκυστήρων 

• Τοποθέτηση αναβατορίων όπου χρειάζεται.  



• Προμήθεια – επισκευή σε φωτοτυπικά, υπολογιστές, ηχητικά και λοιπή είδη 

• Βάψιμο σχολικών μονάδων, εσωτερικά και εξωτερικά 

• Αθλητικός εξοπλισμός και αθλητικά αναλώσιμα 

• Ασφάλεια πόσιμου νερού από τις βρύσες προαυλίων 

• Κτιριακή συντήρηση (σαθρά σημεία, κουφώματα, υδραυλικά κοκ) 

• Πυρασφάλεια 

• Αντικεραυνική προστασία σχολικών μονάδων 

Καθώς και όσα ακόμη έχετε λάβει γνώση από τις επιστολές που έχετε επανειλημμένως έχετε παραλάβει 

από τους διευθυντές των σχολείων και τους συλλόγους γονέων και κηδεμόνων. 

Θα θέλαμε επίσης να μας ενημερώσετε αν έχει ενταχθεί ο Δήμος μας στο πρόγραμμα χρηματοδότησης 

Μαριέττα Γιαννάκου Κουτσίκου, ή κάποιο άλλο παρεμφερές, ποια σχολεία και με ποιο κριτήριο 

επιλογής. 

Επιπροσθέτως θα θέλαμε να μας ενημερώσετε αν στο νέο οργανόγραμμα του Δήμου, που έχει κατατεθεί 

και αναμένεται η έγκριση του, υπάρχει αυτοτελές τμήμα παιδείας; 

  Ερώτημα: ΡΑΠΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

 

5. Θα θέλαμε να μας ενημερώσετε για τα παρακάτω αναφορικά  με τις δύο άτυπες χωματερές σε Καλύβια 

και   Παλαιά Φώκαια. 

Ερώτημα : ΔΟΥΡΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

 

6.  Εξέλιξη έργων υποδομής και πιο συγκεκριμένα 

1.Αλιευτικό Καταφύγιο Π Φώκαιας   

    Ολοκληρώθηκε η νέα Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων με       χρηματοδότηση του Κου 

Μαρτίνου η οποία έλαβε υπ οψιν τις απαιτήσεις που τέθηκαν από την Αρχαιολογική Υπηρεσία . Τι 

ενέργειες έχετε κάνει για την έγκριση και χρηματοδότηση του έργου ; 

2.Δημοτικό κτίριο Π Φώκαιας  

Έχει εκδοθεί η άδεια , έχει εγκριθεί η χρηματοδότησή του ύψους 1180000 από ΥΜΕΠΕΡΑΑ . Τι 

ενέργειες έχετε κάνει για την  ολοκλήρωση του έργου ; 

3.Ανάπλαση Λ. Καραμανλή  

Μετά την αρνητική για την Ανάβυσσο  απόφασή σας για απένταξη της ανάπλασης της Καραμανλή 

που διοχετεύτηκαν σύμφωνα με την δέσμευσή σας τα 4000000  που μας είχαν εγκριθεί ; 

4.Βιοκλιματικό σχολείο 1ου Δημοτικού Καλυβίων  

Με χρηματοδότηση του Κου Μαρτίνου ολοκληρώσαμε πλήρεις μελέτες για βιοκλιματικό σχολείο. Τι 

ενέργειες έχετε κάνει για την χρηματοδότηση ; 

5. Χλοοτάπητες Γηπέδων  Π Φώκαιας κ Αναβύσσου  

Παρέδωσα εγκεκριμένες μελέτες κατατεθειμένες στην Περιφέρεια για χρηματοδότηση .Τι ενέργειες 

έχετε κάνει για την χρηματοδότηση ; 



 Ερώτημα : ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

7. Με δεδομένη την δέσμευσή σας για αποκεντρωμένη λειτουργία των Δημοτικών Καταστημάτων , 

με ποιο σκεπτικό απομακρύνατε υπάλληλο από την υποστελεχωμένη ήδη Κοινότητα της Π Φώκαιας  

, πως σκοπεύετε να την ενισχύσετε ; 

 Υπάρχει προγραμματισμός της Δημοτικής Αρχής για μεταφορά Δημοτικών Υπηρεσιών στην 

Δημοτική Κοινότητα κι αν ναι ποιας . 

 Ερώτημα: ΚΟΥΛΕΤΣΗ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ  

                                                                                            

                                                                                                                   Καλύβια, 24-3-2025 

 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

ΑΓΓΕΛΙΚΗ-ΓΕΩΡΓΙΑ ΠΡΟΚΟΠΗ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ΠΙΝΑΚΑΣ Α΄ 
ΤΑΚΤΙΚΑ ΜΕΛΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΑΡΩΝΙΚΟΥ 

1 ΓΑΛΑΝΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 

2 ΓΚΙΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

3 ΚΑΚΚΑΒΑ ΝΑΤΑΛΙ 

4 ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΑΥΡΟΣ 

5 ΕΥΦΡΑΙΜΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ-ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

6 ΝΤΡΟΥΒΑΣ ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΟΣ 

7 ΚΑΖΑΝΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

8 ΚΑΡΟΥΜΠΑΛΗ ΑΚΡΙΒΗ 

9 ΠΡΟΚΟΠΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΓΕΩΡΓΙΑ 

10 ΝΕΡΑ ΣΤΑΜΑΤΙΝΑ 

11 ΣΩΤΗΡΧΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

12 ΣΙΜΙΤΖΗ ΒΙΚΤΩΡΙΑ 

13 ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

14 ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

15 ΜΩΡΑΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΑΣΩΝ 

16 ΚΑΤΣΟΥΛΗ ΣΤΑΜΑΤΙΝΑ 

17 ΦΛΩΡΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

18 ΚΕΤΕΟΓΛΟΥ ΟΛΓΑ 

19 ΑΚΟΥΣΟΓΛΟΥ ΣΑΒΒΑΣ 

20 ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

21 ΔΟΥΡΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ (ΠΑΝΟΣ) 

22 ΜΠΟΥΚΟΒΑΛΑΣ ΗΛΙΑΣ του Θεόδωρου 

23 ΠΑΠΑΣΤΑΜΕΛΟΥ – ΓΚΟΥΜΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

24 ΓΚΙΚΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

25 ΡΑΠΤΗ ΔΗΜΗΤΡΑ 

26 ΡΑΠΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

27 ΤΣΙΓΑΡΙΔΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

28 ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  



29 ΚΟΥΛΕΤΣΗ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ 

 

 

 

 

 ΠΙΝΑΚΑΣ Β΄ 
ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΣΑΡΩΝΙΚΟΥ 

1. ΚΑΡΑΛΗ ΚΩΝΤΣΤΑΝΤΙΝΑ 

2. ΛΑΖΑΡΗ ΛΑΜΠΡΙΝΗ 

3. ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΚΩΝ/ΝΟ 

4. ΜΠΕΚΑ ΣΤΥΛΙΑΝΗ 

5. ΚΑΠΛΑΝΗ ΚΥΡΙΑΚΗ 

 

 


